
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 613
Kan ministeren oplyse, hvor stor en del af forsikringsselskabernes salg af to-
talskadede biler, som er købt af registrerede genbrugsvirksomheder, der ud-
gøres af henholdsvis a) erhvervsbiler uden moms eller b) privatbiler inklusiv
moms?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim An-
dersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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